
Svenska Gordonsetterklubben 
Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2019 01 16 

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Ewa Gröning (EG), Kristina 

Edh (KE), Peter Hoyer (PEH) och Per Grönlund (PG) 

 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Kallelse 

Mötet ansågs behörigen utlyst. 

§ 3 Val av justeringsman 

Till justeringsman utsågs Lena Blomström. 

§ 4 Dagordningen  

Godkändes som den föreligger.  

§ 5 Föregående protokoll 

Protokoll från lades till handlingarna. 

§ 6 Sekreterarens redogörelse för inkomna skrivelser 

- Inkommen skrivelse från FA-DURK om att inkomma med synpunkter från SGSK 

inför förestående regelrevidering innan den 28/2. Diskussion runt förtydligande av de 

organisatoriska avsnitten runt jaktprov, förtydligande angående högstatusprov och när 

i tid de skall ligga, ta bort föranmälan till SM, pokal och derby. Styrelsen beslutar att 

ha ett enskilt möte om regler innan den 28/2. Enskilda förslag skickas till sekreterare. 

- KF-protokoll. Lägges till handlingarna. 

§ 7 Kassörens redogörelse 

Ej inkommit någon redogörelse till dagens möte. Bokföringen snart på väg till revision. I 

dagsläget ingen ny kandidat till kassörsposten. Valberedningen är informerad om rådande 

situation och deras arbete beräknas påbörjas nästa vecka. Styrelsen listar tänkbara kandidater 

till kassörsposten. PG sammanställer dessa och skickar till valberedningen i syfte att få fram 

ett nytt namn under tiden fram till årsmötet och förhoppningsvis efter. 

§ 8 Material till Avance 

JA skriver årsberättelse till årsboken och skickar ut den för genomläsning. Material till 

årsboken inne innan 30/3. JA meddelar att nästa nummer av Avance blir det sista numret som 

kommer ut. I dagsläget finns inga alternativ till papperstidningen. Livlig diskussion runt detta. 

Motion som antogs på årsmötet 2017 var att styrelsen skulle verka för att Avance lades ner i 

nuvarande form och ersättas av en WEB-version/nättidning samt att överskottet från 



nedläggningen skulle läggas på redaktionella kostnader. Detta har i detta fallet uppenbarligen 

ej skett. 

Beslut: JA får i uppdrag att ta tillbaka detta till FA-VU med hänvisning till tidigare 

årsmötesbeslut. 

§ 9 FA 

- Organisationsutredningen. Kort bakgrund till denna diskussion då två 

organisationsutredningar sammanfaller, FA:s och SKK:s. 2017 skulle SKK lägga en 

motion på kennelfullmäktige (KF) som i korta drag innebar att SGSK:s status som 

specialklubb skulle upphöra och endast få en rådgivande funktion som rasklubb. 

Konsekvensen av detta är att förlora en stor del av kontrollen över våran egen ras 

avseende rasstandard etc. Den mötte då kraftig kritik innan KF varför motionen drogs 

tillbaka. På KF 2019 fattades beslut om att en organisationsutredning skall göras och 

läggas fram till nästa KF 2021. En inte helt orimlig tanke är att denna kommer att 

resultera i samma innehåll som motionen som drogs tillbaka inför KF 2017 med 

samma konsekvenser. Med anledning av detta så förs en diskussion inom styrelsen att 

förekomma SKK:s utredning genom att bilda Brittiska stående fågelhundsklubben. 

Detta skulle förhoppningsvis innebära att vi får ha ett mandat kvar på KF, men å andra 

sidan innebära att vi tappar tre. Vi har dock fortfarande kontrollen kvar över vår egen 

ras. 

Beslut: JA får i uppdrag att ta detta tillbaka detta till FA-VU för diskussion och 

förekomma SKK genom att försöka bilda Brittiska stående fågelhundsklubben. PEH 

sammanställer material inför mötet i FA-VU. 

- Hemsida. Ny WEB-portal kommer att göras. Arbetet blivit lite fördröjt av olika 

omständigheter. Mall för specialklubbar och lokalavdelningar kommer att finnas. 

Önskvärt att jaktprovsannonser länkas från FA:s hemsida till arrangören. 

- Arrangera jaktprov. Arbetet fortskrider. Är nu inne på anmälningsförfarandet. 

§ 10 Huvudprov 2020 

Hänskjuts till nästa möte 

§ 11 Huvudprov 2021 

Hänskjuts till nästa möte. 

§ 12 Utställning 2020 

Petter Steen klar som domare. 

§ 13 Utställning 2021 

Mats Jonsson klar som domare. 



§ 14 Avelsfrågor 

Mayvor Jonsson tillfrågad som ny avelsfunktionär. Har accepterat förfrågan. 

Beslut: Då Mayvor har lång erfarenhet och ett stort intresse för avelsfrågor så beslutar 

styrelsen att tillsätta Mayvor Jonsson som ny avelsfunktionär. 

§ 15 Vandringspriser 

Viltpris ännu ej infört i statuterna. 

Beslut: Att utdela vandringspriserna för 2019 enligt föreliggande beräkning. 

§ 16 Övriga frågor 

Inga. 

§ 17 Nästa möte 

Mån 17/2 kl 19.00 

§ 19 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Justeras 

Per Grönlund 

 

 


